附件1
Annex 1
2025“一带一路”Z世代“拍遗产·讲故事”大赛
作品报名表
2025 Belt and Road Generation Z
“Film Heritage · Share Stories” Competition
Application Form














	主创代表姓名
	Lead Creator's Name



	Lead Creator's Name







	
	性别
	

	国籍
	
	机构名称（选填）
	

	联系电话
	
	邮箱
	

	指导教师（选填）
	

	通讯地址
	

	作品名称
	

	字幕语种
	

	作品下载链接
	

	第三方发布平台链接
	

	作者/团队介绍
（200字以内）
	

	作品介绍
（500字以内）
	

	备注
	






	Lead Creator's Name

	Lead Creator's Name



	Lead Creator's Name







	
	Gender
	
Gender



	

	Nationality
	
	Institution
(Optional)
	

	Contact Number
	
	Email
	

	Supervisor(Optional)
	

	Mailing Address
	

	Entry Title
	

	Subtitle Languages
	

	Entry Download Link
	

	Third-Party Platform Link
	

	Author/Team Profile 
(within 200 words)
	

	Entry Description 
(within 500 words)
	

	Notes
	



附件2
Annex 2


参赛承诺书
Competition Declaration

本人/机构就授权给参选2025“一带一路”Z世代“拍遗产·讲故事”大赛作品的版权和内容承诺如下：
1.保证具有同意本承诺书并履行相应义务的权利和授权，确保参加此次活动不会与其他方权利相冲突。
2.保证对授权作品拥有完整独立的著作权、版权、链接权、信息网络传播权及转授权等所有权益，并同意在活动期间进行免费展播。
3.保证所有授权作品的版权和内容不违反法律法规、不侵犯任何第三方的版权以及其他合法权利，对由于授权作品的内容或权利瑕疵引发的争议或权利纠纷承担全部法律责任。
4.保证所有授权作品的相关信息及作者信息真实有效。
5.同意主办方拥有参赛视频的使用权和后期技术处理权，用于相关媒体播放和公益宣传等。

[bookmark: _GoBack]I/We, the undersigned, hereby affirm the following regarding the copyright and content of the entry submitted to the 2025 Belt and Road Generation Z “Film Heritage · Share Stories” Competition:
1.I/We possess full legal authority to execute this agreement and ensure that participation in this competition does not infringe upon third-party rights.
2.I/We hold complete and independent rights to the full copyright, the licensing right, the information network dissemination right, and the sublicensing right to the submitted entry. I/We consent to the entry free public screening during the competition period.
3.I/We ensure that the submitted entry complies with all applicable laws and regulations, and does not violate third-party intellectual property rights. I/we assume full legal responsibility for disputes arising from content or rights-related defects.
4.I/We warrant the authenticity and validity of all information pertaining to the authorized entry and its creators.
5.I/We grant the organizer non-exclusive rights to use and technically modify the entry for media broadcasts, public welfare promotions, and related purposes.



                                                     承诺人：
                                                     Commitment by:
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